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ادامه حمایت مالی 
از قطار شهری و بزرگراه شمالی

شهردار کرج گفت : در سخت ترین شرایط درآمدی حمایت مالی 
از قطار شــهری و بزرگراه شــمالی به عنوان دو طرح در ابعادِ ملی 
ادامــه دارد و اجــازه نمی دهیم که کارگاهِ پروژه های اولویت دار 
دچار تعطیلی و رکود شــوند.مصطفی ســعیدی در حاشیه بازدیدِ 
دکتر مجتبی عبداللهی استاندار البرز و جواد چپردار رئیس شورای 
اســامی شــهر کرج از روند پیشرفت فیزیکی کنارگذر شمالی و 
چند پروژه دیگر، در گفتگو با خبرنگارِ کرج امروز اظهار داشــت: 
روحیهِ جهادی استاندار محترم در جهت سرکشی مستمر به طرح 
های عمرانی قابل قدردانی اســت، چرا که برکاتِ این بازدیدها 
منجر به رفع مشــکات و تســریع در تکمیل پروژه ها می شود و 
این مهم نشــان از درکِ مناســب دولت خدمتگزار از مشکات و 
مطالبات مردمی دارد.وی افزود: با حمایت اعضای شورای شهر 
شــاهدِ تکمیل طرح های نیمه تمام هســتیم که پس از زیرگذر 
ماهان  آزادی، در آینده ای نزدیک شاهد بهره برداری از فاز بعدی 
کنارگذر مهرشهر خواهیم بود و ان شاء الله به زودی این محور را 
به منطقه ویژه اقتصادی پیام متصل می کنیم که گامی در جهت 
شکوفاسازی اقتصادی منطقه، کاهش ترافیک و پاسخگویی به 
نیازهای شهری می باشد.این مسئول تصریح کرد: بر کسی پوشیده 
نیســت که در رأس مشــکات شهری ترافیک دارد، معضلی که 
سرمایه های ملی و سامتِ محیط زیست را می رباید و در کانشهر 
کرج، عاوه بر اینکه امسال خط ویژه اتوبوسرانی و مسیر دوچرخه 
سواری راه اندازی می کنیم، بنا داریم تا با تسریع در تکمیل قطار 
شــهری و بزرگراه شــمالی، بتوانیم اقدامی اساسی در این حوزه را 
محقق نماییم.شــهردار کرج ادامه داد: در دوره کنونی مدیریت 
شــهری توافقاتِ خوبی در جهت تملک و آزادسازی پاک های 
واقع در مسیر بزرگراه شمالی اعم اراضی ورزان، زمین های سپاه 
و هلیکوپتری ایران صورت گرفته و در خصوص قطار شهری نیز 
تعامل بسیار مناسبی را با پیمانکار شاهد هستیم و با تحویل زمینِ 
دپو با مساعدت دولت و استانداری البرز در آینده ای نزدیک، شاهد 

حل یکی از موانع جدی پروژه خواهیم بود.

پخش و توزیع ۱۷۰۰۰ تن آسفالت در اراک
شهردار اراک گفت: حدود ۱۷ هزار تن آسفالت از ابتدای سال 

جاری تاکنون در این شهر تولید، توزیع و پخش شده است.
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اراک، 
دکتر کریمی افزود: تمام مراحل از انفجار تا تولید آسفالت توسط 
کارخانه آسفالت شهرداری اراک انجام می شود.وی بیان کرد: 
سال گذشته ۹۵ هزار تن آسفالت در این کارخانه تولید و پخش 
شد و هدفگذاری امسال، حدود ۱۲۰ هزار تن است.دکتر کریمی 
شــهردار اراک ادامه داد: لکه گیری و روکش آســفالت خیابان 
اصلی شهر پردیس یک در منطقه چهار، لکه گیری بلوار کربا 
در منطقه ســه، لکه گیری روکش قســمت رفت بلوار شازند در 
منطقه ســه، لکه گیری خیابان هپکو در مناطق یک و ۲، لکه 
گیری و روکش خیابان های شهرک هجرت در منطقه پنج، لکه 
گیری و روکش خیابان مقابل شــهرداری مرکز منطقه یک و 
آسفالت بلوار شهرک خودور در منطقه یک اولویت های روکش 
آسفالت خیابان های این شهر است.وی عنوان کرد: لکه گیری 
و روکش آسفالت کمربندی شمالی و جنوبی اراک نیز به عنوان 
مطالبه جدی مردم در دستور کار قرار دارد.شهردار اراک گفت: 
همه تاش ها برای توزیع عادلانه آسفالت در مناطق مختلف 

اراک بکار گرفته شده است.

بررسی مستمر کیفیت و کمیت 
عرضه بنزین و نفتگاز 

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ایام : بازرسان 
و کارشناسان این شرکت با تاش شبانه روزی و به طور مستمر 
کیفیــت و کمیــت عرضه بنزین و نفتگاز را مورد بررســی قرار 
می دهند. علی اصغر چاغروندی اظهار داشت:  بالغ بر چهارهزار 
بازدید کنترل کمی و کیفی از جایگاه  های عرضه سوخت بنزین 
و نفتگاز اســتان در ســال گذشته انجام گرفته است .وی افزود: 
ســال گذشــته بیش از ۳۰۰۰ بازدید کیفی و ۶۰۰بازدید کمی از 
تلمبه های جایگاه های عرضه سوخت مورد کنترل و پایش قرار 
گرفته است.مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
ایام گفت: همچنین در راستای تامین و توزیع مطلوب سوخت 
به شــهروندان و عرضه سوخت طبق استاندارهای موجود، بالغ 
بــر چهارهزار بازدید کمی وکیفی فرآورده های نفتی به صورت 
دوره ای و موردی توسط کارشناسان این شرکت، از جایگاه های 
عرضه ســوخت انجام شــد.وی ادامه داد: ســال ۱۴۰۰، بالغ بر 
چهارهــزار بازدید کنترل کمــی و کیفی از جایگاه  های عرضه 
سوخت بنزین و نفتگاز، به منظور صیانت از حقوق شهروندی و 
با هدف رعایت اســتانداردهای موجود فرآورده های نفتی انجام 
شده است.چاغروندی با تاکید بر کنترل مستمر کیفیت و کمیت 
فرآورده های نفتی تصریح کرد: بازدیدهای مشــترک با حضور 
نمایندگان دســتگاه های اداره اســتاندارد، تعزیرات حکومتی و 
نیروی انتظامی نیز به صورت فصلی در کنار بازدیدهای روتین 
این شرکت، در حال انجام است.وی یادآور شد: شهروندان محترم 
در صورت مشــاهده مشــکل و ایراد فنی در نازل ها، بروز تخلف 
و شــکایت از نحوه ارائه خدمات در جایگاه های عرضه ســوخت 
و یا هرگونه انتقاد و پیشــنهاد می توانند با مرکز پاســخگویی و 

ارتباط با مشتریان ۰۹۶۲۷ درخواست خود در میان بگذارند.

اخبارکوتاه

شهرستانها

احداث مرکز فرعی جستجو و نجات دریاییاحیای کارگاه تولیدات نسوز ذوب آهن اصفهان 
مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در ادامه بازدیدهای مستمر 
خود از بخش های مختلف شــرکت، از کارگاه تولیدات نســوز این مجتمع عظیم 
صنعتی بازدید نمود.به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومی شــرکت 
ذوب آهن اصفهان،  مهندس رخصتی با اشــاره به اینکه این کارگاه پیش از این 
در اجاره شــرکت نســوزآذر بود، گفت: کارگاه تولیدات نســوز ذوب آهن اصفهان 
با مدیریت جدید و با جدیت در حال بازســازی اســت و به عنوان تنها تولیدکننده 
دولومیت زینتر عمل می کند که با توجه به نیازهای ذوب آهن اصفهان و ســایر 

صنایع، نویدبخش آینده ای روشــن در صنعت نســوز کشــور است.وی افزود : ذوب آهن اصفهان در نیم قرن حیات 
خود تجربه های بسیاری در صنعت نسوز دارد، لذا تحول و بازسازی این کارگاه که با استفاده از دانش متخصصین 
داخلی شــرکت انجام می شــود بطور حتم نتایج بســیار درخشــانی را به دنبال خواهد داشت و می تواند چشم انداز 
روشــنی پیش روی این مجتمع عظیم صنعتی قرار دهد.مدیرعامل ذوب آهن اصفهان اظهار داشــت: این شــرکت 
با اســتفاده از تمام زیرســاخت ها در حال بهره گیری از ظرفیت های خود اســت و در این راســتا با قدرت و نگرش 
مدیریتی جدید، در حال احیای این کارگاه هاســت تا دوباره بتوانند در مدار تولید قرار بگیرند، بدین ترتیب یکایک 

کارگاه هایی که تعطیل بوده یا بهره وری کمی داشته اند با روحیه ای جهادی فعال خواهند شد.

سرپرست اداره کل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان گفت: احداث ساختمان 
مرکز فرعی جستجو و نجات دریایی زرآباد در سواحل غرب استان با پیشرفت فیزیکی 
۱۱.۵ درصد جلوتر از برنامه زمانبندی در حال اجرا می باشد. شهره حقی- تجارت؛ 
به گزارش پایگاه اطاع رسانی اداره کل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان، 
ناصر روانبخش سرپرست اداره کل بنادر و دریانوردی سیستان و بلوچستان اظهار 
کرد: پروژه احداث ساختمان مرکز فرعی جستجو و نجات دریایی )MRCC( زرآباد 
با هدف ارتقاء ایمنی دریانوردی، جلوگیری از بروز حوادث احتمالی و ایجاد بســتر 

مناسب جهت ارائه کیفیت خدمات جستجو و نجات دریایی، در نوار ساحلی غرب استان در حال احداث می باشد. وی 
با اشاره به کثرت تردد ناوگان دریایی و خصوصاً شناورهای صیادی در خط ساحلی غرب استان افزود: ضرورت ارتقاء 
ایمنی دریایی در سواحل غربی استان سیستان و بلوچستان موجب شد، اداره کل بنادر و دریانوردی بر اساس وظایف 
حاکمیتی و الزامات کنوانســیون های بین المللی، پروژه احداث ســاختمان جســتجو و نجات دریایی را در دستور کار 
قرار دهد. وی با بیان اینکه عملیات اجرایی این پروژه با اعتبار ۲۲۰ میلیارد ریال در بهمن ماه ۱۴۰۰ آغاز شد اظهار 
کرد: علیرغم دوری محل اجرای این مرکز از شهر چابهار، این پروژه با پیشرفت قابل توجهی در حال انجام و در حال 

حاضر با پیشرفت فیزیکی ۱۱.۵ درصدی، جلوتر از برنامه زمانبندی اعام شده می باشد.

مدیریت مصرف برق توسط دستگاه ها و ادارات دولتی
اسـتاندار آذربایجان غربی گفت: تمامی دسـتگاه ها و ادارات اسـتان موظفند مصرف 
بـرق خـود را مدیریـت و از مصـرف غیرضـروری خـودداری کننـد. بـه گـزارش روابط 
عمومـی شـرکت توزیـع نیـروی بـرق آذربایجـان غربـی محمدصـادق معتمدیـان 
اسـتاندار آذربایجـان غربـی در جلسـه شـورای برنامه ریـزی و توسـعه اسـتان کـه بـا 

محوریـت شهرسـتان خـوی برگـزار شـد، ضمـن تاکیـد بـر همـکاری ادارات اسـتان 
بـا برنامه هـای مدیریـت بـار تابسـتان، گفـت: تمامـی ادارات، نهادهـا، موسسـات و 
دسـتگاه های اجرایـی آذربایجـان غربـی جهـت گـذر از پیک بار تابسـتان ۱۴۰۱، باید 
همـکاری کامـل را بـا شـرکت  توزیـع نیـروی بـرق اسـتان در مدیریـت مصـرف برق 

در سـاعات اوج بـار داشـته باشـند.  وی اضافـه کـرد: بـا توجـه بـه افزایـش چشـمگیر 
دمـای هـوا و ادامـه ایـن رونـد در ماه هـای پیـش رو لازم اسـت تمام هم اسـتانی های 
گرامـی در مدیریـت مصـرف بـرق همـکاری لازم را داشـته باشـند تـا بتوانیم ماه های 

گـرم پیـش رو را بـدون مشـکل سـپری کنیم.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
خراســان جنوبی گفت: تکلیف دستگاه ها این است که 
از طرح های دانش بنیان دارای مزیت در استان حمایت 

کنند.
رضا بهنام- تجارت؛ اشرفی با بیان این مطلب در نخستین 
جلســه گروه کاری امکان سنجی تولید دانش بنیان در 
صنعت و معدن استان، هدف از تشکیل این گروه کاری را 
کمک به توسعه اقتصادی استان مبتنی بر مباحث دانش 

بنیان در حوزه صنعت و معدن عنوان کرد.
وی ضمن تشکر از مشارکت اعضای گروه کاری، جلسه 
اول را به جهت فتح باب شدن موضوع و تعیین مسیر ادامه 
کار، بــا اهمیــت  خواند و تصریح نمود: هدف از برگزاری 
این جلسات، ایجاد هماهنگی لازم بین دستگاه ها برای 
تحقق شعار سال تولید؛ دانش بنیان، اشتغال آفرین می 

باشد.

به گفته وی؛ این جلسات بایستی به تسهیل شرایط شکل 
گیری کسب و کارهای دانش بنیان در استان بینجامد.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
خاطرنشان کرد: گروه کاری امکان سنجی تولید دانش 
بنیان در صنعت و معدن باید عاوه بر کمک به خلق ایده 
هــای فنآورانه و حمایت از عملیاتی کردن این طرح ها، 
تاش کند نتیجه این ایده ها، دانش بنیان شدن خروجی 

صنایع و  تولیدی های موجود  در استان باشد.
اشــرفی بر ایجاد زیرساخت های لازم برای فعال شدن 
شــرکت های دانش بنیان تأکیــد نمود و در این زمینه 

دستورات لازم را به دستگاه های متولی صادر کرد.
وی در ادامه از دســتگاه ها خواســت؛ با رویکرد عملیاتی 
شدن و به دور از بروکراسی های اداری طرح های دانش 
بنیان دارای مزیت را که نقش مهمی در تولید ناخالص 
اســتانی دارند، بررسی نموده و در مسیر سرمایه گذاری 

قرار دهند .
شــایان ذکر اســت؛ در جلسه گروه کاری امکان سنجی 
تولید دانش بنیان در بخش صنعت  و معدن - ذیل قرارگاه 
اســتانی حمایت و تســهیل گری از تولید دانش بنیان و 
اشتغال آفرین -که به میزبانی دانشگاه صنعتی بیرجند 
برگزار شد،طرح های دانشگاهی امکان سنجی تولید مواد 
کاتالیســتی از معادن استان که توسط دانشگاه صنعتی 

بیرجند ارائه شد .

مدیــرکل راهداری البرز از اجرای چهار پروژه احداث 
و بهســازی راه های روســتایی در شهرستان طالقان 
خبــر داد و گفــت: در مجموع بــرای این پروژه ها ۱8 
میلیارد و ۱۵۰ میلیون تومان اعتبار در نظرگرفته شده 
اســت.به گزارش روابط عمومــی اداره کل راهداری 
و حمــل و نقــل جاده ای البرز، علی زندی فر با اشــاره 
به اجرای پروژه های احداث، بهســازی، لکه گیری و 
آســفالت راه های روســتایی شهرستان طالقان گفت: 
هزینــه اجــرای این پروژه ها از محل اعتبارات مناطق 
محروم و تملک اســتانی تامین می شود.وی افزود: در 
حال حاضر دو پروژه در روســتاهای پایین طالقان در 
حال اجراســت که پروژه اول احــداث جاده در محور 
میــر- اوچان به طول ســه کیلومتر و محور اهوارک 
بــه خوران به طــول ۴.۵)چهارونیم( کیلومتر و پروژه 
دوم بهســازی و لکه گیری محــور باریکان- میناوند 
به طول ۴.۵)چهارونیم( کیلومتر را شــامل می شــود.

این مســئول بیان کرد: در مجموع برای این دو پروژه 
هفت میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان اعتبار درنظر گرفته 
شــده است که پنچ میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان آن از 
محل اعتبارات استانی و دو میلیارد تومان هم از محل 
اعتبارات مناطق محروم تامین می شــود.زندی فر در 
ادامه به اجرای پروژه راه های روســتایی بالا طالقان 
اشــاره کرد و گفت: پروژه های اجرایی در روســتاهای 

این منطقه شامل احداث جاده به طول ۴.۵)چهارونیم 
کیلومتر( در محور خچیره- دوراهی دهدر به ســمت 
گراب گته ده و دوراهی دهدر به ســمت این روســتا به 
طول ۱.۵)یک و نیم( کیلومتر است.مدیرکل راهداری 
البرز تصریح کرد: پروژه دوم نیز شــامل بهســازی و 
لکه گیری محور جوستان به ناریان به طول ۹ کیلومتر 
اســت که در مجموع برای این پروژه ها ۱۰ میلیارد و 
۴۵۰ میلیون تومان اعتبار در نظرگرفته شده که از این 
میزان ۶ میلیارد و ۶۵۰ میلیون تومان از محل اعتبارات 
استانی و سه میلیارد و 8۰۰ میلیون تومان هم از محل 

اعتبارات مناطق محروم تامین خواهد شد.
وی گفت: طبق برنامه ریزی انجام شــده و در صورت 
تخصیص به موقع اعتبار پروژه های راه های روستایی 
شهرســتان طالقان تا مهرماه ســال ۱۴۰۲ به پایان 

می رسد.
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 واعظی نژاد اذعان کرد :مســئولان ارشــد هر اســتان باید با 
شناســایی نخبگان و بکار گیری آنها در عرصه های مختلف 

زمینه رشد و توسعه را در استانها فراهم نمایند.
بــه گــزارش روناک کنعانیان ، حجت الله واعظی نژاد در دیدار 
با اعضای خانه نخبگان اســتان کردســتان که با حضور سردار 
حســینی فرمانده ســپاه بیت المقدس استان کردستان،معاون 
علمی سپاه بیت المقدس استان ، مدیرکل صدا و سیما  ، رئیس 
دانشــگاه آزاد اســامی واحد کردستان و رئیس خانه نخبگان  
برگزار شد اظهار کرد: قطعا در همه سفرهایی استانی درصورت 
ســعادت با نخبگان حتما دیدار خواهم داشــت چرا که شنیدن 
درددلها، درخواست و یا انتظارات آنها مارا در ارائه خدمت بیشتر 

به نخبگان یاری می دهد. 
وی افزود: باتوجه به تاکید حضرت اقا ،باید به حوزه های نخبگان 
در اســتانها اهمیت ویژه ایی داده شــود چرا که این حوزه ها به 
دلیل حضور نخبگان بااستعداد  بیشترین مطالبه را از ما دارند.

رئیس خانه نخبگان ستاد کل نیروهای مسلح کشور گفت: یکی  
دیگر از تاکیدات حضرت آقا این اســت که یک نخبه در کنار 
موضوعات علمی و مســائل تخصصی  باید به محیط پیرامون 
خود نیز توجه و اهتمام بیشتری داشته باشد و بتواند اثرگذاری 

خود را در خدمت به مردم ببیند.
وی اظهار داشت: حضرت آقا در همه دیدارها تاکید می کنند که 
نخبگی یک استعداد الهی و خدادادی است و افرادی که از این 
ظرفیت برخوردارند در مقابل این نعمت در کشور خود مسئول 
هســتند و این یک رزق مادی نیســت بلکه یک رزق معنوی و 

وظیفه  یک نخبه انفاق این رزق است.
وی با اشاره به اینکه یکی از مظاهر قدرشناسی از نعمت نخبگی، 
به کاراندازی استعداد در مسیر رشد و توسعه کشور است افزود:  
بحث مصائب کشــور، کمک به حل مســائل، ارائه راه حل های  
علمی برای رفع مســائل کشور، مشارکت در برنامه ریزی های 
راهبردی، قبول مســئولیت و زیربار  مســئولیت رفتن از دیگر 

مطالبات و تاکیدات مقام معظم رهبری است.
واعظی نژاد عنوان کرد: مقام معظم رهبری متقابا نیز انتظاراتی 

از مدیران کشوری و استانی دارند زمانی که  یک نخبه  نسبت 
به محیط پیرامون و مســائل کشور احساس مسئولیت می کند، 
و این وظیفه مدیران ارشد استان است که فضا را برای حضور 

نخبگان فراهم کنند.
وی در تعریــف نخبــه یادآور شــد : اگر فرد بااســتعدادی این 
اســتعداد به اثرگذاری نرسد این نخبه نیست، و یکی از  تعاریف 
نخبه اثرگذاری رسیدن استعداد آن ها است.وی در ادامه افزود: 
انتظاری که از مدیران و مسئولان استانی می رود این است که  
فضا را برای حضور و اثرگذاری نخبگان در جامعه فراهم کنند 
و دربرنامــه ریزی هــای راهبردی، تصمیم گیری ها و چیدمان 

مدیریتی کشور مشارکت داشته باشند.
واعظــی نــژاد گفت: ایجاد خانه نخبــگان ابتکار عملی بود که 
سازمان بسیج، سپاه  برای  تحقق تدابیر حضرت آقا جهت نقش 

دادن نخبگان در محیط پیرامون و حل مسائل استان ها ایجاد 
کــرد و خانــه نخبگان این تدبیــر حضرت آقا را محقق می کند 
و ظرفیت ارزشــمندی بوده که  وظیفه مســئولان ارشد استانی 

استفاده ازاین ظرفیت به نحو احسن است.
وی بیان کرد: هرگاه مدیران ارشــد اســتانی از این ظرفیت ها 
درست استفاده  کرده اند مشکات و مسائل آن استان بهتر حل 
شده است، اما مدیرانی که از این ظرفیت ارزشمند استفاده نکرده 
اند،  همچنان با مسائل و مشکاتی دست و پنجه  نرم می کنند.

رئیس خانه نخبگان ستاد کل نیروهای مسلح کشور خاطر نشان 
کرد : این هوشمندی باید در مدیران ارشد استانی باشد و استفاده  
از این ظرفیت نشان از هوش بالا و نگاه عالمانه مدیران دارد.

واعظی نژاد تصریح کرد: باتوجه به بهره مندی نیروهای مسلح 
از ظرفیت هــای متنــوع و متعدد که میتواند در خدمت توســعه 

ملی ، پیشــرفت و ابادانی و شــکوفایی کشــور و استان ها باشد 
تفاهم نامه  بکارگیری ظرفیت های با معاونت علمی ریاســت 
جمهوری، وزارت علوم، وزارت بهداشت، دانشگاه آزاداسامی 

انعقاد  شده است.
به گفته این مقام مسئول ، ما در سال حدود ۱۰ هزار نفر سرباز 
علمی در طرح های مختلف به عنوان نخبه  دانشــگاهی، نخبه 
فناور، سرباز فناور، سرباز پژوهشگر، نخبه های پژوهشگر مقیم 
خارج از کشور به خدمت می گیریم؛ در واقع سربازی  را با رویکرد 

علمی دراین طرح اجرا می کنیم.
وی با اشاره به تقریبا ۶۰ درصد از ظرفیت نخبگانی در خدمت 
نیروی مســلح قرار گرفته اســت  اظهار داشــت : بیش از ۱۵۰ 
منطقه  و ۳۶دستگا ه کشوری از این ظرفیت نخبگانی نیروهای 
مسلح استفاده می کنند براساس درخواست  معاونت علمی دفتر 
ریاســت جمهوری در ســال ۹8 برای  استفاده  از این ظرفیت در 
شــرکت های دانش بنیان ، خوشــبختانه  این امر در حال تحقق 
و افزایش است.رئیس خانه نخبگان ستاد کل نیروهای مسلح 
کشــور اضافه  کرد: از ســال ۹8 تا ۱۴۰۰ ســالانه حدود ۲۰۰ 
نفر نخبه  فناور و ۱۵۰ نفر ســرباز فناور در اختیار شــرکت های 
دانش بنیان قرار دادیم، منتهی امســال که ســال تولید دانش 
بنیان اســت که  یکی از انتظارات حضرت آقا این ظرفیت به ۲ 

برابردر شرکت های دانش بنیان خواهد رسید.
وی ادامه داد: و نیروهای مسلح  برای تحقق این هدف ۲ برابر 
بیشــتر از گذشــته این ظرفیت را در اختیار شرکت های دانش 
بنیان قرار داده و با نگاه که حضرت آقا به این مهم دارند حتما 

با این درخواست موافقت خواهند کرد.
واعظی نژاد افزود: بنابراین ظرفیت ما در ســال ۱۴۰۱، حدود 
۴۰۰ نفر نخبه فناور و هزار و ۵۰۰ نفر ســرباز فناور خواهد بود 
باتوجــه بــه دیدار  با رئیس پارک علم و فناوری گفته شــد که 
استان کردستان از این ظرفیت زیاد برخوردار نبوده، اما تاش 
می شود با رایزنی هایی با معاونت علمی ریاست جمهوری که 
این سهمیه  و ظرفیت بکارگیری را در شرکت های دانش بنیان 

کردستان جبران شود.

رئیس خانه نخبگان ستاد کل نیروهای مسلح کشور خبر داد:

آماده سازی زمینه جذب نخبگان در دستگاهای دولتی 

افزایش تعرفه مشترکین پر مصرف خانگی در دستور کار
مدیر عامل شرکت آب و فاضاب استان همدان از افزایش تعرفه 
ها برای مشترکین با مصرف بیش از الگوی مصرف مطابق اباغیه 
هیات وزیران خبر داد. به گزارش روابط عمومی آبفای اســتان 
همدان، فرهاد بختیاری فر با بیان اینکه الگوی مصرف مشترکین 
خانگی در اســتان همدان ۱۵ متر مکعب در ماه برای هر واحد 
مسکونی می باشد، گفت: تعرفه های آب و خدمات دفع فاضاب 
همه ساله بر اساس مصوبه هیئت وزیران و با اباغ وزیر نیرو در 
قبوض مشترکین اعمال و بر این اساس قبوض صادر میشوند.وی 
با اذعان به اینکه مطابق تعرفه اباغ شده از سوی هیات وزیران 
در  هفدهم اســفند ماه ســال مشترکین با مصرف کمتر از الگوی 
مصرف مشمول هیچگونه افزایش تعرفه ای نشدند، عنوان کرد: 

بر اســاس مصوبه هیات وزیران، مشترکان 
خانگــی که طبق الگو اقدام به مصرف آب 
نمایند، مشــمول هیچ گونه افزایش تعرفه 
ای نخواهند شــد و در عین حال تعرفه آب 
مشترکین خانگی با مصرف مازاد بر الگو به 
ترتیــب با ضریب )۰.۵(، )۰.۷۵(، )۱.۵(، )۳( 
و )۵( نسبت به قیمت غیریارانه ای محاسبه 

و دریافت خواهد شــد.بختیاری فر همچنین توضیح داد: تعرفه 
آب در مصارف )صنعتی، عمومی(، )غیرآموزشــی، دستگاه های 
اجرایی( براســاس ضریب یک و تعرفه آب در مصارف تجاری 
به بر اساس ضریب )۱.۵( نسبت به هزینه تأمین آب محاسبه و 

دریافت می  شود.
مدیــر عامل آبفای اســتان همــدان  ادامه 
داد: مشــترکین با مصــرف بیش از الگو به 
اســتناد بند ی تبصره 8 قانون بودجه ۱۴۰۰ 
مشمول افزایش تعرفه خواهند شد در حالی 
که صورتحســاب مشترکین خانگی تحت 
پوشــش سازمان بهزیســتی و کمیته امداد 
امام خمینی)ره( که مصارفشــان کم و تا ۵ متر مکعب در ماه )تا 
یک ســوم الگوی مصرف( باشد بر اساس اباغیه هیات وزیران 
باشــند رایــگان خواهد بود.  بختیــاری فر بار دیگر تصریح کرد: 
افزایش تعرفه صورت گرفته تنها شــامل مشــترکین خانگی با 

بیش از ۱۵ متر مکعب مصرف در ماه می باشــد.وی با تاکید بر 
اینکه در حقیقت نرخ تعریف شده به عنوان قیمت غیر یارانه ای 
می باشد، خاطرنشان کرد: افزایش تعرفه ایجاد شده  گاها شامل 
مشــترکین غیر خانگی می باشــد.وی در ادامه ضمن اشــاره به 
مصارف مشترکین خانگی استان همدان در سال گذشته، گفت: 
۵8 درصد مشــترکین شــهری مصارف زیر الگو ،۳۵.۷ درصد تا 
دو برابــر الگــو و ۶.۳ درصد مشــترکین نیز بیش از دو برابر الگو 
مصرف آب داشتند.وی در نهایت با بیان اینکه متاسفانه در سال 
های اخیر کاهش نزولات جوی بحران آب را جدی کرده است، 
یادآوری کرد: کنترل تنش آبی در شرایط کنونی نیازمند همراهی 

مشترکین به منظور مدیریت مصرف می باشد.


